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INTERPELACJA 187/2022 
 
 
 
Sprawa:  zagrożenie bezpieczeństwa mieszkańców związane z dużą ilością 
dzików. 
 
 
 
W odpowiedzi na bardzo dużą ilość otrzymywanych od mieszkańców sygnałów 

dotyczących problemów z dzikami ponownie wnioskuję  o podjęcie  działań mających 

na celu zapewnienie bezpieczeństwa w zakresie zdrowia i życia  naszych 

mieszkańców. Z  zebranych informacji wynika, że największe  problemy z dzikami 

występują       w części południowej miasta Częstochowy tj. w dzielnicach takich jak: 

Dźbów, Gnaszyn-Kawodrza, Błeszno, Lisiniec czy Stradom. Dziki w tych dzielnicach 

stanowią bezpośrednie zagrożenie dla mieszkańców, stwarzają zagrożenie w ruchu 

drogowym  a także niszczą uprawy rolne, dewastują mienie ( przydomowe ogródki, 

pola uprawne, trawniki, ogrodzenia). 

Proszę o podjęcie przez stosowne służby miejskie, a także PZŁ Zarząd Okręgowy     

w Częstochowie  pilnych działań mających na celu zmniejszenie ilości dzików 

przebywających na terenie dzielnic: Błeszno, Grabówka, Gnaszyn-Kawodrza, 

Dźbów, Lisiniec  i Stradom. 
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